
Svenska Fäktförbundet  
Protokoll fört vid möte med KLL via Teams 2022-01-12 
 
 
Närvarande:    
Leif Högström, ordf. (LH) 
Jerri Bergström (JB) 
 Ulrika Thorin (UT) 
Christian Gustavsson (CG) 

 
Adjungerade:    
Peter Ejemyr (PE), landslagskoordinator 
 
Förhinder: 
Pontus Weman Tell (PWT), ansvarig fysträning och Talang22 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 
 
LH förklarade mötet öppnat och hälsade samtliga välkomna. 
 
§ 2 Fastställande av agenda 
 
Agendan fastställdes enligt förslag. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
 
Föregående protokoll genomgicks. 
 
Beslutades: 
att lägga protokoll 2021-11-18 till handlingarna 
 

§ 4 Budget 2022 

Diskuterades den pågående budgetprocessen. Rykten florerar dels om att förbundet får 
högre ordinarie landslagsstöd, dels om att vi inte får landslagsstöd X. UT tillskriver 
generalsekreteraren och efterfrågar mer info. För att gå vidare och bland annat begära in 
kostnadssatta aktivitetsplaner från FK behöver KLL känna till förväntade intäkter. 

Beslutades: 
att LH och UT är ansvariga i KLL för budgetprocessen med stöd av PE. 

att till styrelsens budgetgrupp lämna de två utkast till hårt bantad budget som tagits fram 
av PE 

§ 5 Samverkan med sponsorkommittén 

Beslutades: 
att bjuda in sponsorkommittén till nästa (ordinarie) möte 



att UT är den som primärt håller i kontakten med sponsorkommittén 
 

§ 6 Uttagning till K/JEM 

De sista tävlingarna som är med i Svensk ranking före uttagning är 22-23/4. 
 
Beslutades: 
att FK ska inkomma med förslag till uttagning senast 24/1 och att KLL har ett 
uttagningsmöte den 25/1. 
att LH ger Marcus Rönnmark ett positivt underhandsbesked om hans förslag vad gäller 
HVJUN 

§ 7 Tävlingsläget – kort avrapportering  

PE redogjorde för läget med fortsatt många inställda FIE- och EFC-tävlingar som ställs in 
och flyttas vilket skapar problem. 
 

§ 8 Ytterligare ledamöter till KLL 

LH har en dialog med Emma Wertsén. 
 
 
 
§ 9  Nästa möte 
 
Beslutades: 
att avhålla möte 25/1 kl 12.00 (om uttagningar) samt 16/2 kl 12.00 (bl.a om sponsorfrågor) 

  

Vid protokollet: 

 
 
Peter Ejemyr 
 

 


